
ZÁPIS 
z jednání Finančního výboru 
č. 9 konaného dne 8. 3. 2024  

 

Přítomni:  předseda výboru  Zdeněk Vyskočil 

   člen výboru   Ing. Bc. Klára Cihlová 

člen výboru   Ing. Eva Wollnerová  

   člen výboru   Ing. Pavel Grygar 

 

Omluveni:  člen výboru   Mgr. Eduard Navara 

   člen výboru   Mgr. Martina Pokorná 

   člen výboru   Josef Dvořák 

 

Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatele 

 

Jednání Finančního výboru bylo zahájeno v 19:15 hodin v Sokolovně v Mníšku pod Brdy. Při 

zahájení byli přítomni 4 členové, Finanční výbor byl usnášeníschopný. 

 

1) Zapisovatelem byl navržen p. Pavel Grygar 

2) Ověřovatelem byl navržen p. Zdeněk Vyskočil 

 

Usnesení 1-9/2024: 

FV volí zapisovatele p. Pavla Grygara a ověřovatele p. Zdeňka Vyskočila. 

PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

 

Schválení programu 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu 

2. Rozpočtové opatření č. 13/2023, schválené RM 

3. Rozpočtové opatření č. 1/2024, rozpracované 

4. Různé 

 

Usnesení 2-9/2024: 

FV souhlasí s programem jednání. 

Hlasování: 

PRO: 4     PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 

 

Rozpočtové opatření 13/2023 – schválené RM 

 

RO č. 13/2023 

Dotace na výdaje JSDH MN 

Změna rozhodnutí na akci Obnova komunikace Lhotecká 

Dotace Vymezení území ohroženého povodní pro Zámecký rybník 

Senior taxi.  

Financování RO č. 13 -zvýšení rezervy na BÚ. 

 

Usnesení 3-9/2024: 

FV bere na vědomí Rozpočtové opatření 13/2023 

Hlasování: 

PRO: 4     PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 
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Připravované rozpočtové opatření 1/2024 

 

V současné době je rozpracované 1 rozpočtové opatření.  

 

RO č. 1/2024 

navýšení transferu ze SR v rámci SDV-příspěvek na státní správu 

Měřiče rychlosti-oprava zatřídění + nákup dalšího za 85 tis. 

Silnice-zimní údržba výjezdy 12/2023 

VO-změna smluvní ceny o inflaci a navýšení paušální platby vázané na odběr el. en. 

DPPO za obec 

DPS-příspěvek na poskytování sociální služby 

Zvýšení financování za RO č.1  

 

Usnesení 4-9/2024: 

FV doporučuje ZM rozpočtové opatření č. 1/2024 schválit. 

Hlasování: 

PRO: 4     PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 

 

 

Různé 

 

Sociální fond zaměstnavatele Města Mníšek pod Brdy – Statut a zásady jeho požívání 

Paní Cihlová doporučuje prověřit: antidiskriminační zákon v minulosti neumožňoval krácení 

SF u zkrácených úvazků. Na čerpání ze SF v plné výši mají nárok i ženy na mateřské 

dovolené. 

Při vyčerpání osobního limitu a následné výpovědi nelze požadovat po zaměstnanci poměrnou 

vratku SF.  

Budou kladné úroky součástí příjmů fondů a poplatky za vedení účtu součástí výdajů nebo 

budou zaúčtovány na jiný účet města?  

Převody zůstatků-zvážit převod do druhého roku alespoň části.  

Jestliže SF bude tvořen 2% hrubých mezd, kolik procent z této částky připadne na tvorbu 

osobních limitů a kolik na společnou část? FV doporučuje jasně vymezit (např. v poměru 2:1) 

 

Usnesení 5-9/2024: 

FV doporučuje schválit Statut a zásady používání Sociálního fondu po prověření 

připomínek paní Cihlové  

Hlasování: 

PRO: 4     PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 

 

 

Zůstatky bankovních účtů 

Finančnímu výbory byly poskytnuty zůstatky bankovních účtů Města k 29.1.2024 a 

k 5.3.2024 

 

Usnesení 6-9/2024: 

FV bere na vědomí zůstatky bankovních účtů Města 

Hlasování: 

PRO: 4     PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 
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Finální verze rozpočtu Města 2024 

Finančnímu výboru byl předložen finální rozpočet Města pro rok 2024 schválený 

Zastupitelstvem města. 

 

Usnesení 7-9/2024: 

FV bere na vědomí rozpočet Města pro rok 2024 schválený ZM 

Hlasování: 

PRO: 4     PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 

 

 

Závazné ukazatele pro rozpočet 2025 

Záměrem je zjednodušit zastupitelstvem schvalovaný rozpočet agregací závazných ukazatelů 

a následně minimalizovat rozpočtová opatření.  

 

Usnesení 8-9/2024: 

FV souhlasí se zpracováním Rozpočtu 2025 ve zjednodušeném formátu a doporučuje 

schválit interní směrnici o úpravách rozpočtu.  

Hlasování: 

PRO: 4     PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 

 

 

Návrh termínů veřejnosprávních kontrol příspěvkových organizací 

Ing. Iva Dupalová předložila v podkladech pro jednání FV návrh termínů veřejnosprávních 

kontrol příspěvkových organizací za rok 2023.  

 

Usnesení 9-9/2024: 

FV bere na vědomí návrh termínů veřejnosprávních kontrol příspěvkových organizací 

Hlasování: 

PRO: 4     PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 

 

  

Úprava podmínek pro poskytování příspěvku Města na vývoz jímek 

Finančnímu výboru byl předložen návrh na změnu podmínek pro poskytování příspěvku 

Města na vývoz jímek pro nemovitosti nepřipojené na kanalizaci. 

 

Usnesení 10-9/2024: 

FV doporučuje ZM schválit návrh na úpravu podmínek pro poskytování příspěvku na 

vývoz jímek 

Hlasování: 

PRO: 4     PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 

 

Jednání FV bylo ukončeno ve 21:05 hodin. 

 

Zapsal:        Ověřil: 

 

Pavel Grygar      Zdeněk Vyskočil 
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